
Protokół Nr VI/2011 

z VI Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 28 kwietnia 2011 roku

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godziny 13:00 do godziny 16:30.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani mgr Agnieszka 

Gryglas.

Poza tym obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,

2. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,

3. Pani mgr Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,

4. Dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy Dąbrówka,

5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy Dąbrówka,

6. Dyrektorzy placówek oświaty Gminy Dąbrówka,

7. Pan mgr Eugeniusz Augustyniak -  Radca Prawny

8. Pan Wiesław Mędrzycki -  Rady Powiatu Wołomińskiego,

8. Pan Tadeusz Wiśniewski -  Likwidator SKR w Dąbrówce,

9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadząca obrady odczytała projekt porządku obrad, który został przesłany Radnym 

przed VI sesją Rady Gminy Dąbrówka następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana z dnia 21 marca
2011 roku na Wójta Gminy Dąbrówka,

b) W sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego,



\

c) W sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne 
prowadzone przez Gminę Dąbrówka,

d) W sprawie ustalenia wysokości procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek,

e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z WFOSiGW w Warszawie,
f) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.

7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem ww. 
porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek bez zmian w głosowaniu jawnym

Ad. 1. Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady VI Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka. 
Powitała wszystkich zebranych oraz poinformowała, że w dzisiejszych obradach zgodnie z 

listą obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych, czyli wymagane quorum.

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad.

Sekretarzem obrad został Pan Ryszard Klusek, który w głosowaniu jawnym został wybrany

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 
Do protokołu z ostatnie sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli.
Prowadząca obrady porosiła Radnych o przegłosowanie

Protokół Nr V/2011 
z dnia 3 marca 2011 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych

Przebieg obrad:

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka.

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

2



Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski Komisji Zdrowa, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy, które zostały podjęte na posiedzeniu ww. komisji 

w dniu 10 marca 2011 r.

Wnioski:

- wybudowanie oświetlenia ulicznego wzdłuż drogi Dąbrówka -  Karpin,

- wybudowanie oświetlenia ulicznego przy ulicy Leśnej w Marianowie,

- wybudowanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Cisie od przystanku do Państwa 

Kaczmarczyków.

Wnioski podjęte przez Komisję Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 

Gminy zostały poddane pod głosowanie i w głosowaniu jawnym zostały przyjęte

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy - Pan Józef Sobczak odczytał wnioski, 

które zostały podjęte na posiedzeniu ww. komisji w dniu 19 kwietnia 201 lr.

Wnioski:

- remont drogi we Wszeborach,

/Komisja Gospodarcza Rady Gminy wnioskuje o zdjęcie na odcinku ok. 200m 
dotychczasowej nawierzchni wierzchniej, położenie warstwy odsączającej z piasku i ponowne 
ułożenie podbudowy a następnie nawierzchni asfaltowej. W uzgodnieniu z radną z okręgu 

Wszebory komisja proponuje przesunąć środki zaplanowane na remont drogi przez wieś 
Wszebory na remont odcinka drogi Zaścienie Wszebory/.

- droga Sokołówek -  Kołaków,

/Komisja Gospodarcza Rady Gminy po dokonaniu wizji w terenie jednogłośnie opowiedziała 
się za budową drogi na odcinku Kołaków -  Sokołówek z pominięciem Teodorowa ze 
względu na to, że jest to krótszy odcinek drogi i w m. Sokołówek znajduje się pętla 

autobusowa z której korzysta autokar szkolny/.

- przepust pod drogą serwisową Trojany,

/Komisja Gospodarcza Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała budowę przepustu pod drogą 

serwisową/.

- odwodnienie przy drodze Małopole -  Emilianów,



/Komisja Gospodarcza Rady Gminy wnioskuje żeby na odcinku ok. 200 mb wykonać 

odwodnienia poprzez wykopanie rowu i ułożenie rury preferowanej przy drodze Małopole -  

Emilianów/.

Odnośnie zniszczonych przez powódź w miejscowości Kuligów ulic: Okrężna, Kreta, 

Kościelna i odcinek Jagiellońskiej członkowie komisji przychylają się do wniosku Wójta 
Gminy aby w przypadku pełnego wykorzystania funduszu sołeckiego przeznaczyć z budżetu 

gminy brakującą kwotę na remont tych ulic.

W związku ze złożeniem przez Wójta Gminy wniosku do MSWiA o pozyskanie środków na 

remont dróg zniszczonych przez powódź komisja zaproponowała aby w przypadku 

pozytywnego rozpatrzenia wniosku zabezpieczyć udział własny dla Dręszewa i Ślężan 
poprzez przeznaczenie wcześniej przyznanych środków na remonty i modernizację dróg w 

tych miejscowościach.

Natomiast w przypadku modernizacji dróg w Czarnowie niezbędne jest wygospodarowanie 

dodatkowych środków własnych na udział w tym przedsięwzięciu.

Wnioski podjęte przez Komisję Gospodarczą Rady Gminy zostały poddane pod głosowanie 

i w głosowaniu jawnym zostały przyjęte

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy - 
Pan Aleksander Załęski przedstawił wnioski które zostały podjęte na posiedzeniu ww. komisji 

w dniu 5 kwietnia 201 lr.

Wnioski:

- przystąpienie do Internetu,

/Komisja wnioskuje aby nie wchodzić w Działanie 8.3 PROW. Zrobić rozeznanie ile będzie 
kosztować adaptacja projektu w ramach Działania 2.1. Zaprosić na sesje rady gminy firmę, 
która chce wybudować sieć internetową i udostępnić ją  mieszkańcom Gminy Dąbrówka bez 

udziału środków finansowych Gminy/.

- podanie Zakładu Ceramiki Budowlanej sp. z o. o w Warszawie dotyczące planu i studium 

zagospodarowania przestrzennego obręb Stanisławów -  po zapoznaniu się z treściwą 

ww. pisma członkowie komisji podjęli wniosek aby w najbliższej przyszłości nie 
przystępować do uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania dla miejscowości 
Stanisławów.

Wnioski podjęte przez Komisję Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

zostały poddane pod głosowanie i w głosowaniu jawnym zostały przyjęte

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych



Ad. 6. Podjęcie uchwal:
a) W sprawie rozpatrzenia skargi Pana z dnia 21 marca
2011 roku na Wójta Gminy Dąbrówka.

Z projektem ww. uchwały zapoznał zebranych Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy -  Pan Krzysztof Kłębek. Poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 
14 kwietnia 201 lr. członkowie komisji rozpatrywali skargę Pana na
Wójta Gminy Dąbrówka. Komisja Rewizyjna Rady Gminy wniosKuje o uznanie powyzszei 
skargi za bezzasadna i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Wiesława 
Rudnickiego na Wójta Gminy Dąbrówka.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr VI/33/2011 

z dnia 28 kwietnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”
przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

b) uchwała w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego.

Z projektem ww. uchwały zapoznał zebranych Wójt Gminy Dąbrówka.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr VI/34/2011 

z dnia 28 kwietnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

c) W sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne
prowadzone przez Gminą Dąbrówka.

Z projektem ww. uchwały zapoznali zebranych: Dyrektor Przedszkola
Samorządowego pod Wesołym Ekołudkiem w Dręszewie -  Pani Marianna Sadowska oraz 
Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy -  Pan Ryszard Klusek. 
Poinformowali, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty przedszkola publiczne realizują 
bezpłatnie zajęcia wychowawczo -  dydaktyczno -  opiekuńcze w wymiarze nie krótszym 
niż 5 godz. dziennie. Opłaty za świadczenia wykraczające poza podstawę programową 
ustala Rada Gminy oraz okres, w którym świadczenia udzielane będą bezpłatnie. Ponadto 
konieczność zmian wynika ze zmian w prawie oświatowym, które weszły w życie 
dnia 1 września 2010 r.
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Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy przedstawił wniosek 
z posiedzenia ww. komisji z dnia 20 kwietnia 2011 roku następującej treści:
o wprowadzenie opłaty w wysokości 1,80 zł za każda godzinę wykraczająca poza 
podstawę programową.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr YI/35/2011 

z dnia 28 kwietnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  -/14 głosami „za”
przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

d) W sprawie ustalenia wysokości procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek,

Z projektem ww. uchwały zapoznał zebranych Przewodniczący Komisji Budżetowo -  
Finansowej Rady Gminy -  Pan Ryszard Klusek. Poinformował, że na posiedzeniu ww. 
komisji w dniu 20 kwietnia 201 lr. członkowie większością głosów zawnioskowali aby 
nie podejmować uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty adiacenckiej.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Wniosek podjęty przez Komisję Budżetowo - Finansową Rady Gminy został poddany pod 

głosowanie i w głosowaniu jawnym zostały przyjęty

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”
przy obecności 14 Radnych

Następnie Przewodnicząca Obrad poddała pod głosowanie przedmiotową uchwalę, 
która została odrzucona

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „przeciw”
przy obecności 14 Radnych

/Projekt Uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

e) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z WFOŚiGW w Warszawie.

Projekt powyższej uchwały przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr V1/36/2011 

z dnia 28 kwietnia 2011 r.



- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”
przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

f) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.

Z projektem ww. uchwały zapoznali zebranych: Skarbnik Gminy Dąbrówka -  
Pani Agnieszka Adam oraz Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady 
Gminy -  Pan Ryszard Klusek.

Skarbnik Gminy Dąbrówka poinformowała, że w uchwale budżetowej dokonuje się 
następujących zmian:
Zwiększyć dochody budżetu o następujące pozycje:

1. 50.000,00 zł -  dofinansowanie na realizację projektu "świetlica -  nasz własny kąt” 
zaplanowanego do realizacji Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

2. 50.000,00 zł dotacja z WFOŚiGW w Warszawie na dofinansowanie zadania 
pn.. ”Usuwanie i utylizacja wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Dąbrówka”.

3. 88.400,00 zł -  darowizna od SKR w likwidacji w Dąbrówce.

4. 8.229,00 zł dotacja z budżetu Wojewody Mazowieckiego z przeznaczeniem na 
dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.

Zwiększyć wydatki budżetu o następujące pozycje:

1. 50.000,00 zł -  na realizacje projektu pn.”Świetlica -  nasz własny kąt” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki.

2. 50.000,00 zł -  na usuwanie i utylizację z terenu Gminy wyrobów zawierających azbest.

3. 88.400,00 zł środki dla 26 sołectw na dofinansowanie przedsięwzięć realizowanych w 
ramach Funduszu Sołeckiego.

4. 8.229,00 zł na wypłatę stypendiów socjalnych .

W ramach przeniesienia wydatków dokonuje się następujących zmian:

1. Kwotę 20.000,00 zł z rozdziału 75478 -  Usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych” przenieść do wydatków bieżących w strażach w celu 
zabezpieczenia środków na wypłatę ekwiwalentu za udział w akcji 
przeciwpowodziowej dla członków jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych 
z terenu gminy.

2. Z planu wydatków w oświacie w szkołach podstawowych kwotę 10.000,00 zł 
zabezpieczoną na wykonanie placu zabaw przy Szkole Podstawowej w 
Dąbrówce zabezpieczyć na wypłatę stypendiów motywacyjnych dla uczniów.
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3. W pomocy społecznej zwiększa się plan wydatków o 7.000,00 zł na opłatę za 
pobyt podopiecznych w Domach Pomocy Społecznej w związku ze wzrostem 
opłaty od miesiąca kwietnia i liczy świadczeniobiorców. Powyższa kwota 
pomniejsza plan wydatków zabezpieczonych na wypłatę zasiłków celowych.

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej poinformował, że na 
posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2011 r. członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za 
wprowadzenie środków finansowych przekazanych przez SKR w likwidacji tj. po 3.400 zł dla 
26 sołectw na dofinansowanie zadań w ramach funduszu sołeckiego.
Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr YI/37/2011 

z dnia 28 kwietnia 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”
przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad. 7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez Sekretarza obrad. 

Dotyczyły one następujących spraw:

- Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad -  wniosek o podjęcie uchwały w 
sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych dróg o znaczeniu lokalnym -  pismo 
przekazano zgodnie z kompetencją do Komisji Gospodarczej Rady Gminy,

- Maria Wilkowska -  radna Gminy Dąbrówka -  w sprawie utwardzenia dróg gminnych w 
Guzowatce a szczególnie drogi łączącej Guzowatkę z Teodorowem i Guzowatkę z Łosiem

-  pismo przekazano zgodnie z kompetencją do Komisji Gospodarczej Rady Gminy.

- Mieszkańcy Osiedla Guzo watka - o remont drogi osiedle Guzo watka -  Teodorów -  
pismo przekazano zgodnie z kompetencją do Komisji Gospodarczej Rady Gminy,

- Mieszkańcy Ślężan -  remont przepustu i podwyższenie go gruzem. Przepust ten znajduje 

na ulicy Wiejskiej jadąc w kierunku Kowalichy -  pismo przekazano zgodnie z 

kompetencją do Komisji Gospodarczej Rady Gminy,

- Generalna Dyrekcja Ochrony Środowiska Departament Ochrony Środowiska
przekazujące do rozpatrzenia zgodnie z kompetencja pismo p. w sprawie
usunięcia drzew w miejscowości Trojany.- pismo przekazano zgodnie z kompetencją do 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

- sołectwo Chruściele -  o dofinansowanie do budowy placu zabaw - pismo przekazano 
zgodnie z kompetencją do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy,



- mieszkańcy wsi Marianów -  o wsparcie finansowe do budowy placu zabaw dla dzieci -  

pismo przekazano zgodnie z kompetencją do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy,

- mieszkańcy wsi Sokołówek o założenie lampy ulicznej przy posesji p. Szymańskich -  

podanie przekazano Wójtowi Gminy Dąbrówka.

- Sołectwo Ostrówek o nadanie nazw ulic./W nawiązaniu do powyższego pisma sołtys wsi 

Ostrówek poinformował, że nie wszystkim drogom zostały zaproponowane nazwy, stąd 
też zostanie zorganizowane zebranie wiejskie na powyższy temat. W związku 
z powyższym zostanie wniesione pismo uzupełniające - poinformował sołtys sołectwa 

Ostrówek - Pan Jan Sokolski/.

Ad. 8. Sprawy różne i wolne wnioski.

W Sprawach różnych i wolnych wnioskach Wójt Gminy odniósł się do tematu 

zawiązanego z dostępem do Internety, informując że aktualizowany jest projekt aby móc 
złożyć wniosek w ramach Działanie 2.1 PRO W. Firma, która wyraziła chęć wy budowania 
sieci internetowej na terenie naszej gminy nadal podtrzymuje swoje stanowisko. Istnieje 

możliwość zapytania ofertowego na wykonanie sieci internetowej stwierdził Wójt Gminy. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Wójt Gminy poinformował o mających odbyć się w 
najbliższym czasie uroczystościach gminnych. Przedstawił swojego zastępcę na którego 

powołał z dniem 2 maja 201 lr. Pana Zenona Zadrożnego - dotychczasowego Kierownika 

ZGK.

Pan Załęski Aleksander prosił aby był powiadomiony o wyjazdowych posiedzeniach 

komisji Rady Gminy dotyczących wyjazdu do Kuligowa. Pan Załęski poinformował, że 
wspólnota gruntowa wsi Kuligów przekazała 10.000 zł na naprawę drogi dojazdowej na łąki. 

Zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy aby jako zadanie priorytetowe potraktował naprawę 

nawierzchni ul. Krętej w Kuligowie. Należałoby byłoby splantować ul. Serocką aby 
wyrównać jej nawierzchnię. Pan Załęski poinformował również, że Pan Jaworski Stanisław 

i Pan Oleśkiewicz otrzymali z Caritasu produkty spożywcze dla osób potrzebujących pomocy. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Załęski odniósł się do sprawy p. Łukaszewicz, 
której działka biegnie przez środek ul. Choinki i prosił o wyjaśnię zaistniałej sytuacji. 

Nawiązując do wybudowania sieci internetowej szczególnie do cen określił je jako średnio 

wysokie i zaproponował aby rozesłać zapytania ofertowe do innych firm.

Pan Jacek Ruciński poinformował, że jest problem z dojazdem do leśniczówki 

w Sokołówku i prosił o wyrównanie tej drogi równiarką jak również wyrównanie drogi 
Józefów -  Ostrówek. Pan Ruciński poruszył również sprawę dokonywania opłat za przyłącza 

wodociągowe.

Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi przedmówców stwierdził, że ul. Kręta 
powinna zostać wyremontowana w pierwszej kolejności. Odnoś sprawy p. Łukasiewicz - 
droga została skomunalizowana w latach dziewięćdziesiątych i na mocy decyzji 
komunanlizacyjnej gmina stała się właścicielem tej drogi. Na następną sesję zostanie



poproszona p. Augustyniak zajmująca się sprawami mienia komunalnego. Odnośnie 

Internetu- zostanie wysłane zapytanie ofertowe. Odnośnie opłaty za przyłącze wodociągowe - 
do wszystkich osób, które zostały ujęte w projekcie zostało wysłane pismo z podanym 

numerem kąta na które należy dokonać wpłaty.

Pan Kostrzewa Piotr zwrócił się do radnego powiatowego Pana Wiesława 
Mędrzyckiego o wyjaśnienie sprawy dotyczącej drogi w Stasiopolu.

Pan Krzysztof Kłębek -  zapytał czy będzie robiony chodnik i czy zostanie zrobione 

odwodnienie przy nowo położonym odcinku asfaltu na drodze w Zaścieniach.

Pani Wilkowska Maria zapytała czy zrobiono już jakieś ustalenia odnośnie budowy 

nowego odcinka chodnika w Guzowatce.

Udzielając odpowiedzi na zadane pytania Pan Wiesław Mędrzycki powiedział, że na remont 

drogi Stasiopole zostanie złożony wniosek do Wojewody. Długość remontowanej drogi 

uzależniona jest od ilości pozyskanych środków. Pewne prace będą prowadzone również w 
ramach wydatków bieżących. W budżecie na budowę chodników zaplanowane jest 250 tyś. zł

i w ramach tych środków będzie robiony chodnik przy drodze powiatowej w Zaścieniach. 
Odnośnie Guzowatki p. Mędrzycki poinformował, że odwodnienie ma wykonać zarząd dróg 
powiatowych. Zaplanowane w budżecie powiatu 10 tys. zł na budowę chodnika przy tej 

drodze zostało przekazane gminie. Na dzień dzisiejszy nie było jeszcze nie było jeszcze 
spotkania z Naczelnikiem Dróg Powiatowych, na których miał zostać ustalony terminy 

rozpoczęcia prac.

Pan Ziółkowski Tadeusz prosił o obcięcie gałęzi krzewów przy drodze powiatowej na 
odcinku od Chajęt do Guzowatki i namalowanie pasów na drodze powiatowej w Chajętach 

przy plac zabaw.

Pan Pawlak Józef prosił o podwyższenie mostku i naprawę drogi dojazdowej do pól.

Pan Czarnecki Grzegorz powiedział, że podczas robienia kanalizacji w Małopolu 

zostały zasypane przepusty przydrożne.

Pani Kuśkowska Helena zapytała czy zostały poczynione prace związane z planem 

zagospodarowania przestrzennego.

Pan Kryszkiewicz Edward prosił o podjecie działań w sprawie wypalania śmieci przy 

cmentarzu w Dąbrówce.

Odnosząc się do podniesionych spraw Wójt Gminy poinformował, że jest planowane 
podniesienie drogi i naprawa przepustu na drodze w Stasiopolu. Został złożony wniosek do 
MSWiA o dofinansowanie do remontu dróg zniszczonych przez powódź i jeżeli je 

otrzymamy pewna ich część zostanie przekazana na remont drogi i naprawę przepustu. 
Odnośnie drogi dojazdowej do pól jeżeli jest to droga gminna postaramy się ja naprawić. 
Odnośnie drogi w Małopolu uwagi zostaną przekazane wykonawcy, który wykonywał 
kanalizacje w tej miejscowości. Odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego - jeżeli
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Komisja Rozwoju Rady Gminy zawnioskuje aby opracowywać plany zagospodarowania 

przestrzennego przystąpimy do prac związanych z tym tematem. Sprawa dotycząca wypalania 
śmieci przy cmentarzu w Dąbrówce jest sprawa trudną z którą borykamy się już kilka lat 

stwierdził Wójt Gminy.

Ad. 9. Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady VI sesji 

Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz Sesji Prze ' ' "  ' ^  iny

Ryszard Klusek

Protokołowała
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